
Z A P I S N I K 

XIII. sjednice Komisije za petanku HBS-a, 

održane u prostoriju Udruge umirovljenika u Šibeniku – PK Krešimir grada, 

dana 01. ožujka  2024.g. 

 

Sjednica na koju su pozvani putem e-maila i WhatsApp grupe članovi Komisije i 

predsjednici/predstavnici klubova, započela je u 18.00 sati.  

Prisutni članovi Komisije: Grozdana Juričev Šprljan - predsjednica, Marica Dlaka-Vlajković – PK 

Krešimir grad, Branimir Opačak – PK Šibenik, Milan Maretić – PK Vinske mušice, Ozren Mandić– 

PK Dalmatino (pristupio naknadno), Mijat Zoran – PK Tribunj (pristupio naknadno). 

 

Izostali članovi Komisije: Albert Čobanović iz PK Knina se ispričao zbog nedolaska. 

Ostali prisutni: Krešimir Ivančević - izbornik, PK Dalmatino, Milan Gnjidić predsjednik PK 

Dalmatina, Vesna Bošnjak pristupila naknadno. 

Dnevni red: 

1. Prihvaćanje Zapisnika s XII. sjednice Komisije održane 09.02.2024.g. 

2. Kandidat za sportsku komisiju (umjesto G. Grguričina)  

3. Konačan kalendar za 2024. nakon ždrijeba Sportske komisije 

 - interni kalendar turnira na razini klubova 

4. Početak i sustav održavanja HPL i Županijske lige 

 -termini i satnica (zimsko-ljetno vrijeme)          

 -suđenje  

5.  Kandidature  domaćina-organizatora za PPH 

6.  Drugi prelazni rok u rujnu za petanku 

7. R a z n o  

 

koji je jednoglasno usvojen, te je Maricu Dlaka-Vlajković zadužila za zapisničara.  

Potom je, predsjednica izvijestila prisutne da je Komisiji pristigao prijedlog za dopunu dnevnog reda 

predložen od Vesne Bošnjak, koja je delegat-petanka član u Izvršnom odboru ŽBS, a koju je 

predsjednica pozvala da prisustvuje današnjoj sjednici upravo zbog prijedloga dopune dnevnog reda, 

koji se odnosi na izmjene i dopune propozicija KUP-a. 

Pristigli Prijedlog  radi dopune dnevnog reda po pitanju izmjena i dopuna propozicije za KUP, 

nije prihvaćen, te je predsjednica pristupila ad.1. dnevnog reda, sukladno upućenom pozivu. 

 

 

Prijedlozi/zaključci po dnevnom redu 

 

Ad.1. Prihvaćanje Zapisnika s XII. sjednice Komisije održane 09.02.2024.g. 

Zapisnik s prethodne sjednice je potvrđen s malom primjedbom g. Milana Gnjidića u odnosu na  

evidentiranja više osoba koje nisu članovi Komisije, a zapisnikom je konstatirana njihova prisutnost, 

te je predsjednica podsjetila na Odluku o radu Komisije, posebno članak 15., dodajući da, bez obzira, 

tko po odobrenju predsjednice  prisustvuje i tko može izlagati u interesu razvoja petanke, ali kada je 

glasanje u pitanju, pravo glasa imaju samo članovi Komisije, tako da je Odlukom sve definirano, s 

čime su se svi prisutni suglasili. 

 

Ad.2. Kandidat za sportsku komisiju (umjesto G. Grguričina)  

Sukladno ad.2. točki d.r., predsjednica je pozvala prisutne da predlože kandidata za člana Sportske 

komisije, te je g. Milan Gnjidić predložio g. Branimira Opačka iz PK Šibenika, kao kandidata za člana 

Sportske komisije, što je jednoglasno prihvaćeno. 

Zaključak: Predsjednica je konstatirala da je Branimir Opačak imenovan u Sportsku komisiju 

od strane petanka specijalnosti, te će se isti zaključak dostaviti Uredu HBS-a, odnosno Izvršnom 

odboru na usvajanje. 
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Ad.3. Konačan kalendar za 2024. nakon ždrijeba Sportske komisije 

 - interni kalendar turnira na razini klubova 

Službena državna petanka natjecanja određena su kalendarom za 2024.g. na zadnjoj sjednici i 

dostavljena HBS-u, pa je ovo zadnja prilika od strane Komisije, za dopunom klubova koji nisu uvrstili, 

eventualno svoj turnir, ukoliko ga za ovu godinu planiraju, te obzirom na već popunjen kalendar termina 

da li postoji mogućnost ubacivanja još društvenih turnira, što se odnosi na klubove PK Krčić, PK Tribunj 

i PK Šibenik, koji su na prethodnoj sjednici iskazali da će dostaviti pisane prijedloge za koje 

predsjednica konstatira da nisu pristigli, stoga predlaže raspravu. 

 

Po predloženom se otvorila rasprava u kojoj su svi sudjelovali, međutim kako je kalendar popunjen u 

ovom trenutku nije moguće konkretno ništa zaključiti, ali su u raspravama iznikle određene smjernice, 

u slučajevima kada bi zbog održavanja međunarodnog ili turnira važnog za petanku i slično, došlo do 

pomaka u službenom kalendaru, da je potrebno voditi se odredbama propozicija koje uređuju zamjenu 

termina u slučaju dva kluba, zbog valjanog razloga, o čemu odlučuje Povjerenik lige, a u slučaju 

okolnosti da dolazi u pitanje odgode cijelog kola, koji slučaj traži suglasnost svih klubova, te će se u 

dogovoru s Povjerenikom lige uskladiti i dostava Izvješća i sve situacije na vrijeme kako ne bi 

nepotrebno nastali prijepori. 

Zaključak: Kalendar natjecanja za 2024.g. izrađen od strane Komisije je zaključen, a klubovi 

koji eventualno naknadno budu organizirali društveni turnir mogu uvijek obavijestiti Komisiju 

i sve klubove o takvom događaju. 

Predsjednica Komisije kontaktirati će Povjerenika u svezi Izvješća. 

 

 

A4.  Početak i sustav održavanja HPL i Županijske lige 

 -termini i satnica (zimsko-ljetno vrijeme)          

Predsjednica je izvijestila prisutne kako ove godine ima sedam klubova u sustavu natjecanja 1.HPL,  a  

svi ne sudjeluju u Županijskoj ligi jer nemaju dovoljno igrača, te se PK Šibenik i PK Vinske mušice  

neće natjecati u Županijskoj ligi, stoga se otvara pitanja rasporeda održavanja kola Županijske, budući 

su se obje lige pratile istovremeno, pa po tom pitanju otvara rasprava u kojoj su svi sudjelovali. 

 

Po završetku rasprave svi su zauzeli stav da je najbolje rješenje, kako Županijska liga mora i nadalje 

prati održavanje susreta kako je to određenom ždrijebom za  Prvu HPL, kroz svih 14 kola, a budući da 

je problem sudaca, jednoglasno je odlučeno da voditelji obje ekipe suglasno vode natjecanje, a ukoliko 

bi se ukazao veći problem da će se zatražiti pomoć delegiranog suca, dok se na iznađe bolje rješenje.  

 

-U odnosu na satnice koje su određene propozicijama usuglašen je stav da u zimskom periodu se igra 

od 15 sati kako je to propozicijama i određeno, a od 01. lipnja o.g. da se igra u 17 sati. 

 

-U odnosu na suđenje u natjecanju, predsjednica je upoznala prisutne da je petanka dobila 4 nova suca, 

te da se nada kako neće biti potrebe za korištenjem Odluke HBS o suđenju igrača-sudaca, koja Odluka 

je osigurana samo u višoj sili, ukoliko zaista svi aktivni suci budu zauzeti. 

Zaključak:  

-Predsjednica će kontaktirati Ured HBS-a, i ŽBS radi usklađivanja održavanja obje lige 

sukladno aktualnim propisima. 

-Satnice početka natjecanja su određene propozicijama, a o promjeni odlučuje Povjerenik te će 

predsjednica kontaktirati Povjerenika o stavu klubova za početkom susreta u 17 sati, tek od 

1.6.2024., dok je propozicijama određeno početkom „ljetnog vremena“ (27.3.2024.). 

 

 

Ad.5.  Kandidature  domaćina-organizatora za PPH 

Sukladno ad.5. točki, predsjednica je pozvala klubove da istaknu kandidature za domaćina - 

organizatora  održavanja jednog od sedam PPH u 2024.g., koja prvenstva će se održavati u Petanka 

centru na Vidicima, a ukoliko zbog radova to ne bude moguće, na vrijeme će se naći zamjena (npr. 

Crnica). 

Klubovi su se suglasili prihvatiti domaćinstva izvlačenjem, pa su određeni domaćini:  
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1. PRECIZNO IZBIJANJE – ŽENE – PK Vinske mušice 

2. DVOJKE – ŽENE  - PK Vodice 

3. POJEDINAČNO – ŽENE – PK Tribunj 

4. PRECIZNO IZBIJANJE – MUŠKI  - PK Dalmatino 

5. TROJKE – MJEŠOVITO  - PK Šibenik 

6. DVOJKE – MUŠKI  - PK Krešimirova grada 

7. POJEDINAČNO – MUŠKI – PK Krčić 

 

 

Ad.6.  Drugi prelazni rok u rujnu za petanku 

Po pitanju razmatranja interesa petanke kao temelja uspjeha hrvatskih petankaša na međunarodnom 

polju, a radi kojeg je predloženo utvrđivanje drugog prijelaznog roka, predsjednica je izvijestila da nema 

uporišta, budući odredbe međunarodnog pravilnika o sustavu natjecanja na evropskom kupu klubova, 

definiraju uvjete natjecanja u kojem se izrijekom navodi, da igrač koji nastupa na međunarodnim 

natjecanjima mora biti član dotičnog kluba najmanje 6 mjeseci prije održavanja međunarodnog 

natjecanja. Sva pravila i propozicije mogu se naći na službenim stranicama CEP-a. 

 

Ad.7. Razno 

Pod točkom razno prisutni nisu imali posebna pitanja za dodati, međutim kako su Vesna Bošnjak, Ozren 

Mandić i Zoran Mijat, naknadno u tijeku sjednice pristupili, to je predsjednica dala riječ Vesni Bošnjak, 

koja je iznijela prijedlog izmjena propozicija za KUP. 

Otvorila se rasprava, međutim kako članovi nisu imali pred sobom materijale i točno definirane izmjene 

odredbi propozicija za KUP, to su suglasno predložili da u ovom trenutku ne mogu donositi nikakve 

zaključke već se predlaže pripremiti predmetnu točku dnevnog reda,  kontaktirati Ured HBS-a, te potom 

sve pripremljeno dati na raspravu Komisiji. 

 

Zaključak: Vesna Bošnjak se zadužuje dostaviti pisani prijedlog izmjena propozicija za KUP, a 

predsjednica će potom pripremiti materijal za raspravu po predmetnoj točki. 

 

 

 

Sjednica je završena u 21,15 sati.  

 

                  Zapisničar                                                                                          Predsjednica Komisije 

          Marica Dlaka-Vlajković                                                                           Grozdana Juričev Šprljan 

 

 


